
 

 

Møde: Skolebestyrelse 

Dato: 13.9.2023 

 

Deltagere:  

Fraværende: 

 

Indhold Ansvarlig Tid Referat Hvem gør hvad? 

1. godkendelse af 
referat 

 

  Referatet er godkendt   

2. Besøg af 
Skoleudvalgsformand 

OD   Se bilag under punkt 13.  
 

- 9. november kommer 
skoleudvalgsformanden på 
besøg. Han vil rigtig gerne 
have, at der inden mødet er 
forberedt noget omkring, 
hvad der fungerer og ikke 
fungerer på skolen. 

- Vi afventer evt. Punkt 
omkring besparelser på 
vores skole, hvis det bliver 
aktuelt. 

 

 

3. Budget 2024  
Diverse indsigelse 

   
- Både skolens LMU og 

skolebestyrelsen har lavet 
indsigelser i forhold til 
oplægget til reducering i 
vores budget. 

- Vi vil rigtig gerne vide noget 
om, hvordan det forholder 
sig med penge til legeplads 
og alm. Renovation af inde- 
og udeområder.  

- ETK har den sidste uge 
været i gang med haven, 
hvor der er blevet klippet og 
ordnet.  

-  

 



 

4. Økonomi 
 

   
- Der er lavet lokallønsaftale 

for både pædagoger og 
lærere for det næste år.  

- Vi har forhandlet et 
fastholdelsestillæg til alle 
lærere på 200 kr. I forhold 
til pædagogerne er tillæg 
mere flydende og 
individuelt.  

- Der er ligeledes for 
lærernes vedkommende 
forhandlet et centralt tillæg 
“køgetillægget” som bliver 
hævet med 1000 kr. Pr. år.  

- Når vi nærmer os december 
vil der være en gennemgang 
af næste års budget – det vil 
være vores sekretær 
Pernille, der står for 
gennemgangen. Her kan der 
tales om, hvis der er noget 
der skal prioriteres 
anderledes.  

 
- Ove giver en kort 

gennemgang af forbruget 
på årets budget. Hvis vi 
holder budgettet, vil vi når 
året slutter have et 
overskud på ca. 31.000 kr. 
(vi må gå i overskud med 
5%).  

- Der bliver en forventet 
overførsel til “bankbogen” 
på ca. 340.000 i 2024. 

- De ændringer der er lavet 
siden sidste møde er, at vi 
har opskrevet 
vikarbudgettet med 50.000. 
Dette er gjort, da vores 
vikarer dækker ind for 
langtidssygemeldinger. De 
fleste af disse penge får vi 

 



 

tilbage i refusion for 
sygdom. 

- Driften er opskrevet med 
100.000 kr. Dette er sket, da 
vi har fået nyt køkken i 
indskolingshuset. 

 

5. Hjemmeside 
 

   
- Der er aftalt, at der skulle 

være arbejdet på vores 
hjemmeside inden i dag. 
Dette er dog udskudt til 
næste møde. 

 

 

6. Oplægsholder/ 
Sommerfest  2024 

  Udgiftsniveau i kommende budget 
 
Sommerfest: 

- Der er i personalets tid afsat 
timer til at have 2 
arrangementer med 
forældrene.  

- Ove gør opmærksom på, at 
vi skal være opmærksomme 
på, at arrangementet også 
kan blive for stort, så der 
måske vil være børn der 
ikke har lyst til at komme.  

- Ove foreslår, at hvis 
forældrene har lyst til at 
lave noget fælles, så kunne 
skolebestyrelsen måske 
invitere til noget.  

- Louise kommer med et 
forslag der lyder på, at man 
kan afholde festen samme 
dag, men at de måske er 
mere adskilt. Evt. Kunne de 
4 “store” baser stå for evt. 
Bod og de små kan spejle 
sig i de store.  

 
Der bliver stemt for, at 
sommerfesten bliver afholdt fra 
15-18 d. 4. juni.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OD sørger for, at 
Pernille ligger det 
i personalets 
kalender. 



 

 
 
Oplægsholdere: 

- SB er fortaler for at der 
kommer en oplægsholder 
ud og fortæller omkring det 
at leve med en diagnose v. 
Anne Skov Jensen. 

- Kim har undersøgt at det vil 
koste 10.000 kr. Som næste 
år skal sættes af i skolens 
budget.  

- Hvis personalet har lyst til at 
komme, er de meget 
velkomne – dette vil dog 
være interessetimer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Elevråd 
Deltagelse af formand 

  Eventuelt en “aflønning” i form af 
biografbillet eller andet 
medlemmer af elevrådet 
 

- Ove fortæller, at der ikke er 
noget der er kutyme i 
skoleverdenen, han er ikke 
afvisende overfor, at der 
kunne være en gulerod. 
Indtil videre bliver 
elevrådstjansen ikke 
“aflønnet”.  

- Louise er meget 
interesseret i at vide, hvem 
der står for elevrådet og 
høre fra dem omkring, hvad 
de laver.  

-  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OD undersøger 
hvem der står for 
elevrådet i år. 

8. Skærmbrug i skole og 
SFO 

 

  En debat, der muligvis kan ende ud 
i principper 
 

- Vi er usikre på, om hvorvidt 
det stadig er noget der 
fylder. 

- Ove pointerer, at vi er 
opmærksomme i forhold til 
brugen af PC. Det anvendes 
i dagligdagen som et 

 



 

pædagogisk redskab, når 
der er brug for low arousal.  

 

9. Aktivitetsplan/ SFO   Billeder af medarbejderne, der har 
de faste dage, på Aula 
 

- Vi kan på grund af GDPR 
ikke have billeder ud af 
personalet. 

- Der vil i fremtiden komme 
til at være mere 
gennemsigtighed i, hvad der 
bliver lavet i sfo1 og sfo2. 
Når der er faste aktiviteter 
på dagene, vil det blive 
skrevet ud på Aula.  

- Vil kunne findes på forsiden 
af Aula 

 

Ove undersøger 
om der må ligges 
navne ud på 
lukket facebook 
gruppe i forhold 
til GPDR 

10. Kostpolitik   En god debat, der muligvis kan 
ende ud i nogle fælles principper. 
 
Det er ikke hos børnene det fylder, 
hvad det andet barn spiser 
 
Pædagoger snakker med forælder 
om alternative muligheder 
 
Maden fylder individuelt for det 
enkelte barn. 
 
Pædagogerne har åbne snakke med 
de forskellige forældre ang. maden  
 
Ser ingen grund til at sætte fælles 
principper for nu. 
 
 
 

 

11. Personale situation   Hvem er stoppet? Nyansatte? 
Langtidssyge? 
 
Jannie og Steffen fra Base 1. er 
stoppet 
Viola, Karoline, Emilie er vikar  

 



 

 

12. Eventuelt 
 

  Onsdags møder, er der mulighed 
for rul. Det er svært da årsnormen 
er lagt,  

Ove vil se om det i 
det mindste kan 
rykkes til lige uger  

13. Besøg af 
skoleudvalgsformand  

9. november 23 kl. 17.00-
18.00 

  Formanden for Skoleudvalget, Ali 

Yahya vil gerne invitere til 

uformelle møder på skolerne – 

med repræsentanter for 

skolebestyrelsen/skoleledelsen.  
  
På møderne vil Ali gerne høre om, 

hvad der rører sig på skolerne, 

idet et særligt fokus for 

udvalgsformanden er: 
• Hvad fungerer godt i dag i 

forhold til det at drive 

skole? (Rammerne, 

forvaltningens 

understøttelse, den 

politiske understørrelse 

mv.) 
• Hvilke forhold driller i 

forhold til det at drive 

skole? (Hvad bør vi forsøge 

at gøre bedre?) 
  
I forhold til ovenstående to 

spørgsmål, må deltagerne meget 

gerne være meget konkrete af 

hensyn til mulighederne for at 

kunne arbejde videre med / gøre 

noget i forhold til det, der 

nævnes. 
  
Der planlægges med et møde pr. 

måned med start i september 

2023. Møderne planlægges fra 17-

18 
 

 

 

Næste møde    15/11 kl. 17-19  

      

     
 


